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A G E N D A
• Vaststellen notulen 14 november 2023

• Verslag van het bestuur
• Update verenigingsmanager
• Arbovisie 2040 en de visie van KoM
• Kennis delen
• Project Innovatieve Arbozorg ZonMW/SZW
• Project Website

• Financiën
• Financieel jaarverslag 2023
• Kascontrolecommissie

• Bestuurssamenstelling
• Benoeming Huib Arts als voorzitter
• Vacature voor penningmeester

• Rondvraag en afronding



V E R S L A G  V A N  H E T  B E S T U U R

• Uitkomst hei-sessie nieuwe bestuur:

- KoM: focus op alle professionals

- Focus op preventie

- Huib nieuwe voorzitter, Jurgen secretaris

- Kleine slimme groepjes

- LPBSO 

• Update verenigingsmanager

- Nu niet i.v.m.

- ZonMW subsidie

- Nieuw bestuur

• LPBSO: update door Kees 

- Verzoek om in te stemmen



V E R S L A G  V A N  H E T  B E S T U U R

Arbovisie 2040 en de visie van KoM

• Preventie steeds meer centraal

• Samenwerking tussen kerndeskundigen 
en andere arboprofessionals essentieel

• Waarschijnlijk geen advies

• Onvoldoende invulling preventie

• September waarschijnlijk meer 
duidelijkheid



V E R S L A G  V A N  H E T  B E S T U U R

Kennis delen

• Klein Slimme Groepjes, samen aan de 
slag

• Organiseren van online kennissessies 
voor leden; starten met 4 over de 4 
kerndeskundigen

• Intensiveren van contacten met de 
verschillende beroepsverenigingen

Gesprekken geweest met:

NVVK

NVAB

Human Factors (ergonomen)

Volgt: NVVA (arbeidshygiënisten), BA&O en 
NVvA (arbeidsdeskundigen)



V E R S L A G  V A N  H E T  B E S T U U R

Project Innovatieve Arbozorg ZonMW/SZW

• Voortgekomen uit aandachtspunten 
kwaliteitstafel

• 3 programmalijnen, totaal € 14.700.000

1. Opleiding & na- en bijscholing (bedrijfsartsen)

2. Stimulering samenwerking

3. Versterking kennisinfrastructuur

• Consortium: voorkomen versplintering 
subsidiegelden

• Deelname bestuursleden en leden

Programmalijn 1: opleiding en nascholing BA

Programmalijn 2: Samenwerking deskundigen

Programmalijn 3: Kennisinfrastructuur



V E R S L A G  V A N  H E T  B E S T U U R

Project vernieuwing Website

• Toevoegen van een ledenomgeving

• Vereenvoudigen en meer grip op 
ledenadministratie

• Makkelijker maken om contact te 
leggen met andere leden

• Toegankelijk maken en houden archief 
van artikelen

• Toevoegen van ander vorm 
van 'content'

• Vrijwilligers om mee te denken?



F I N A N C I Ë N

Financieel jaarverslag 2023

Positief resultaat van 3218 euro 
toegevoegd aan reserve.

Ondanks flink hogere kosten van het 
KoMgres. 

• Kascontrolecommissie

Rolf de Vries en Klaas van der Galiën
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F I N A N C I Ë N

Kascontrolecommissie
• Er staan maar liefst 9 personen ingeschreven bij de KvK. Welk doel dient 

dat?

• Daaraan gerelateerd. Hoeveel bestuursleden hebben nu toegang tot de 
bankrekening(en) en is de gezamenlijke beslissingsbevoegdheden/ 4 ogen 
principe geregeld v.w.b. (grotere) betalingen? Statuten (2019) bieden hier 
geen duidelijkheid

• Er is een fors lager resultaat in 2023, afgezet tegen de omzet. Vooral 
veroorzaakt door de verkoopkosten.

• Ook de bijdrage externe initiatieven is behoorlijk toegenomen. Waaruit 
bestaat deze post en de toename in 2023?

• Kun je de voorziening dubieuze debiteuren nader toelichten qua leden? 
Welk aantal bedrijfsleden/individueel gaat dit om?

• Wat is het beleid m.b.t. ‘dubieuze debiteuren’ en de evt. 
lidmaatschapsconsequentie?

• Wat is het verhaal achter de nog te factureren contributies 2023? Leden 
die eind 2023 lid zijn geworden?  

• Wat maakt dat nu gezegd kan worden dat de ledenadministratie op orde 
is? Kan dat toegelicht worden? 

• De post waar op wordt afgeschreven (kantoorinventaris), is dat de 
camera/ apparatuur? Hoort normaal activabalans bij de jaarcijfers bij. 



F I N A N C I Ë N

• Accountantvragen voor Ranca:

• Adresgegevens vereniging kloppen niet 

meer op het document

• Is de voorziening vakantiegeld omgezet 

naar een hoger/maandelijks 

brutoloon?

• Is er een toets gedaan op de maximale 

verenigingswinstgrenzen over de 

afgelopen 5 jaar (max 75K)?

• Mogelijk anders voor 2024 nog van 

belang.

• Waarvoor is de boete belastingdienst 

geweest? 



A D V I E Z E N V A N U I T K A S C I E

• Aantal KvK inschrijvingen drastisch terugbrengen. Tevens bevoegdheden financieel bij KvK 

doorgeven (wat is de financiële grens van beslissingsbevoegdheid).

• Strakke afspraken maken m.b.t. toegang tot gelden/ betalingen. Gezamenlijke bevoegdheid 

definiëren, indien nodig statutenwijziging doorvoeren. Voorbeeld bij andere verenigingen 

ophalen?

• Stel de begroting op conform de posten van de jaarrekening: dan kun je gedurende het jaar en 

na afloop goed monitoren hoe de verschillende posten zich ontwikkelen.  

   Rolf de Vries en Klaas van der Galiën



S A M E N S T E L L I N G  
B E S T U U R

Benoeming Huib Arts als voorzitter



S A M E N S T E L L I N G  
B E S T U U R

Vacature voor penningmeester



R O N D V R A A G  M E T  A F R O N D I N G


